

Title (en)
BATH SEAT ASSEMBLY.

Title (de)
BADEWANNENSITZEINHEIT.

Title (fr)
ENSEMble DE SIEGE DE BAIGNOIRE.

Publication
EP 0513050 A1 19921119 (EN)

Application
EP 91902625 A 19910121

Priority
AU PJ839090 A 19900130

Abstract (en)
[origin: WO9111133A1] An apparatus for assisting a person into and from a bath comprises a frame assembly (11) positionable in the bath and supported by a bottom wall of the bath and includes at least one guide member (23) extending upwardly in use, a bath seat (12) slidably connected to guide member (23) for movement between a raised and lowered position, and an inflatable bladder (13) located under bath seat (12), the bladder being inflatable by pressurized water and upon inflation or deflation causing bath seat (12) to slide between its raised and lowered positions. The apparatus is particularly suitable for elderly or frail people who have difficulty entering into or from a bath.

Abstract (fr)
Un appareil pour aider une personne à entrer dans et à sortir d'une baignoire comprend un ensemble à cadre (11) pouvant être placé dans la baignoire et supporté par une paroi inférieure de la baignoire. Ledit ensemble comprend au moins un élément de guidage (23) s'étendant verticalement, un siège de baignoire (12) relié de manière coulissante à l'élément de guidage (23) pour effectuer un mouvement entre une position relevée et une position abaissée, et un ballon gonflable (13) situé sous le siège de la baignoire (12), ludit ballon étant gonflable par de l'eau pressurisée. Le ballon, en se dilatant ou en se dégonflant, fait coulisser le siège de baignoire (12) entre ses positions relevées et abaissées. L'appareil convient particulièrement aux personnes âgées ou frêles qui éprouvent des difficultés à entrer dans des baignoires ou à en sortir.

IPC 1-7
A47K 3/12

IPC 8 full level
A47K 3/12 (2006.01); **A61G 7/10** (2006.01); **A61H 33/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 3/12 (2013.01); **A61G 7/1003** (2013.01); **A61G 7/1019** (2013.01); **A61G 7/1059** (2013.01); **A61G 7/1021** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9111133 A1 19910808; CA 2075932 A1 19910731; EP 0513050 A1 19921119; EP 0513050 A4 19930303; JP H05503861 A 19930624

DOCDB simple family (application)
AU 9100016 W 19910121; CA 2075932 A 19910121; EP 91902625 A 19910121; JP 50258291 A 19910121